
2013 届 MBA 英语考试答案 

 

1—5   ADBDC          6—10   BBDBA    

11—15  ADCCC          16-20   CABAD 

21-25    ADBBC          26-30   CCDCD 

31-35    DACDC          36-40   BBADC: 

41-45    FEGCD     

 

46：我能够从过去的 53 年中任选一天，然后马上就能想起来我当天在哪，当天都发生了什 

么新闻，甚至那天是星期几。我从 4 岁起，就已经有这种能力了。 

     我从未因为我的大脑吸收了大量的信息而承受不住，我的大脑仿佛可以自如应付这些

信息并有条理的将它们存储起来。当我想起一段伤心往事的时候，和所有人一样，我也试图

将其抛在一边。我觉得这样做并不会由于我的记忆比别人更清晰而变难。强大的记忆力并没

有把我的感情变得更加强烈或深刻。我能回忆起祖父去世时的那天以及头一天我们去医院时

我内心的悲哀。我还记得就在同一天百老汇上演了音乐剧《毛发》—他们就这样同时跃入到

我的脑海中。    

 

47：Dear Classmates, 

      I am writing this letter in purpose of informing you of a charity sale for kids in need of 

help. 

      The sale is initiated by Smile Fund which has been striving to effectively and efficiently 

deliver help to kids in distressed situations for more than twenty years. The sale will be held from 

10:00am to 17:00pm this Tuesday in the grand hall. All the classmates will be warmly welcomed 

and all the money collected will be used to set up a shelter for the kids. 

      I really appreciate if you can participate and offer your kindness and support. I am looking 

forward to your presence. 

Yours sincerely, 

LiMing 


